



Oscar Romero Catholic Primary School
1 MacKillop Street
Craigieburn 3064
PO Box 481, Craigieburn
7379 5500
principal@oscarrromero.catholic.edu.au

To All In Our School Community,



Today we celebrated the Feast Day of Oscar Romero. We are sad you couldn't be here to join us but we will share the beautiful prayer presentation that was used for this special occasion. Our focus for the rest of the year is on being courageous people seeking justice, peace, love and respect in all aspects of our lives. Now more than ever this seems to be so important.

Let us pray:

"Lord, as we gather as a school community, we pray that we have the strength and courage to follow in the footsteps of Oscar Romero. We ask for the courage to be people of justice, peace, love and respect in our school, our homes and in our community. We pray that we aspire to be more active and aware in our world. We ask this through Christ our Lord".

All: Amen.

Parent Teacher Interviews

We look forward to catching up with you on Monday and Tuesday to share the progress of your child/children. During this interview you will also be asked to share your experience of home learning. Whilst we know that this was an extremely stressful time for some of our families we highly commend and appreciate your efforts during this time. Most of our children were very complimentary about the teaching style of their parents although I am pleased to report they are all happy to be back at school.

As mentioned previously, we have invested in additional teachers for 2021 to implement intervention programs for many of our children who have not made the progress expected for this time of the year. Before the end of the year, the leadership team will spend quality time analysing the results of the testing we have conducted over the term, to determine which children require intervention. Once we have determined the children who require intervention we will also investigate the most appropriate intervention for the different groups of needs identified.

New School Opening in Merrifields 2022

As a growing school we have been overwhelmed with families wishing to enrol their children at our school. As you know catholic schools have parish boundaries to enable all catholic families within a parish access to a catholic school. The Craigieburn/Mickleham is currently the fastest growing area in Victoria and for this reason there is a fifth catholic school opening in the Parish of Our Lady's, Craigieburn. Holy Cross Catholic School will open in the Merrifields estate in 2022. Mark Miatello has been appointed as the founding Principal for Holy Cross and he will begin in this position in 2021. Mark is currently the principal of St Gabriel's Reservoir and he will work from Oscar Romero for the 2021 school year as he sets up Holy Cross ready for 2022.

Prep Transition

On **Friday 11th December** we will have our Step Up Day for Years Prep - 5. All children who will be attending Oscar Romero in 2021 will spend the day with their 2021 teacher and class group. We are aware that there will be some changes made to the COVID restrictions after this weekend, so we will be able to welcome new children joining us in years 1-6 next year who are currently at another school.

Currently we are working on transition for our 2021 prep children. We are aware that this will be possible in larger groups than the current 10 people restrictions. We will share this information with our 2021 prep families once this has been confirmed.

Parking After School

After School parking continues to be a major issue for our families. I am still waiting for Hume Council to send a traffic engineer to our site to make recommendations to improve this problem. Having said this, **double parking is illegal.** Some families have been issued with a parking infringement for double parking. Please be aware that there are parking officers watching and taking photos at all times.

I am also aware that there are children who are crossing Marathon Boulevard without an adult to get to their car on the other side of the road. If you are one of these families please get out of your car to ensure your child/children get across the road safely. Whilst I would like to say that all our families are considerate and safe drivers, sadly I have observed some very reckless behaviours. The school gates are now open at 3.30pm and families are welcome to use this facility as a much safer option.



Baby News

We have noticed quite a few of our families have had new additions to their family during terms 2 and 3. So that no family is left out, I congratulate all families who have a new baby. On behalf of the school community we send our congratulations and blessings on this new arrival.

Canteen 2021

We have employed Marleen Khoshaba to set up and manage our school canteen for next year. Currently Marleen is working on a menu and also resourcing the canteen so that it is operational at the beginning of 2021. Initially we will run the canteen on Wednesdays and Fridays but this may increase during the year. More information about the canteen will be communicated with you before the end of the year.

Finally please keep the Hughes family in your prayers as they mourn the passing of a much loved grandfather (Sophie Yr 1KM). We also ask you to prayer for all families who have lost a family member over the past few months. May the love and strength of those around you, help you as you journey through this difficult time.



Zooper Doopers will be sold in the second break each day during term 4. 50 cents each.

No Sugar Zooper Doopers available.

Have a great week,
Fran

Christmas is a time of *giving!*

At Christmas we received the most wonderful gift from God – the birth of Jesus.

This Christmas, we are asking our Oscar Romero families to donate 1-2 items to St Vinnies so that they can make some Christmas hampers for people in need in our community.

We ask you to bring:

Year Prep, One and Two - Non-perishable foods such as pasta, rice, canned foods, biscuits etc.



Year 3/4

Hygiene products such as shampoo, conditioner, soap, toothbrushes and toothpaste

Year 5/6

Christmas foods such as puddings, mince pies, chocolates or a special treat to share with family on Christmas Day

Donated items can be placed in the collection boxes inside the school.

Let's Give Back To Those in Need!



Christmas is a time of *giving!*

في عيد الميلاد تلقينا أروع هدية من الله - ولادة يسوع.

في عيد الميلاد هذا العام ، نطلب من عائلات مدرسة أوسكار Oscar Romero التبرع بعنصر واحد إلى St Vinnies حتى يتمكنوا من صنع بعض سلال عيد الميلاد للأشخاص المحتاجين في مجتمعنا.

نطلب منك إحضار:

الصف التمهيدي، الأول والثاني - الأطعمة غير القابلة للتلف مثل المعكرونة والأرز والأطعمة المعلبة والبسكويت وما إلى ذلك.

الصف 3/4

منتجات النظافة مثل الشامبو والبلم والصابون وفرشاة الأسنان ومعجون الأسنان

الصف 5/6

أطعمة عيد الميلاد مثل الحلوى وفطائر اللحم المفروم والشوكولاتة أو حلوى خاصة لمشاركتها مع العائلة في يوم عيد الميلاد

يمكن وضع المواد المتبرع بها في صناديق الجمع داخل المدرسة.

Let's Give Back To Those in Need!





KOLBE CATHOLIC COLLEGE
www.kolbecc.catholic.edu.au
(03) 8339 3060



COLLEGE SPORTING ACADEMY (BASKETBALL) MALE AND FEMALE

This program aims to assist talented young basketballers, who are enrolled at Kolbe Catholic College, to achieve at the highest levels of performance and to help them with their personal education, vocational development and sporting aspirations through:

- 🏀 strong partnerships with community organisations, sporting clubs and universities
- 🏀 balancing sporting ambitions and academic studies
- 🏀 developing advanced skills, knowledge and an understanding of pathways that lead to VCE, VET and VCAL programs

- ✓ Skill Development
- ✓ Sports Nutrition
- ✓ Sports Leadership and Sports Psychology
- ✓ Strength and Conditioning
- ✓ Athlete Management, Coaching and Umpiring



ACCEPTING APPLICATIONS NOW FOR 2021 AND 2022





KOLBE CATHOLIC COLLEGE

Lysterfield Drive, Greenvale

COLLEGE TOUR

Tuesday **24 November** at **6pm**

We are **delighted** to invite you to **visit** our College.

This is a great **opportunity** for you to meet the **Principal** and see how we provide our **students** with opportunities to **strive to be their best**.

REGISTER NOW

via the College website www.kolbecc.catholic.edu.au
or for more information phone **8339 3060**

Accepting applications for students commencing Year 7 in 2022 and 2023.



**Ignite your
passion
for learning**

ACTIVE HOLIDAY PROGRAMS

www.humetennis.com.au

FLEXIBLE ALL-DAY FULL CARE

EVERY SCHOOL HOLIDAYS - SEE ONLINE FOR DETAILS

The Best Value Holiday Program



TENNIS • SOCCER • NETBALL • FOOTBALL • BASKETBALL • TEAM GAMES

FOR MORE INFORMATION AND BOOKINGS CALL 1300 486 382

OR EMAIL info@humetennis.com.au

Hume Tennis makes you Happy and Healthy!

LUNCH
AVAILABLE
ON REQUEST




HUME TENNIS
AND COMMUNITY CENTRE

CORNER MARATHON & NEWBURY BOULEVARDS, CRAIGIEBURN
PH 1300 HUME TC (1300 486 382)



OSCAR ROMERO 2020 CALENDAR

TERM 4

Monday 5th October	TERM 4 Begins All children will continue with remote learning this week.
Monday 12th October	Prep - Year 6 students return to school 
Friday 23rd October	AFL Grand Final Public Holiday
Monday 2nd November	Report Writing Day school Closure
Tuesday 3rd November	Melbourne Cup Public Holiday
Friday 13th November	Children's Book Week Celebration Mask Decoration CASUAL CLOTHES DAY
Monday 23rd Tuesday 24th November	Parent Teacher Interviews
Friday 11th December	Transition for Year 1-6 students
Tuesday 8th December	Confirmation for Year 6 students Our Lady's Church 7pm
Monday 14th December	Year 6 Graduation 6pm
Wednesday 16th December	LAST DAY TERM 4 School Finishes at 3.30pm

للجميع في مجتمع مدرستنا ،



نحتفل اليوم رسمياً بعيد أوسكار روميرو. نحن حزينون لأنك لا تستطيع أن تكون هنا لتتضم إلينا ولكننا سنشارك عرض الصلاة الجميل الذي نستخدمه لهذه المناسبة الخاصة. ينصب تركيزنا لبقية العام على أن نكون أشخاصاً شجاعاً يسعون إلى العدالة والسلام والحب والاحترام في جميع جوانب حياتنا. الآن أكثر من أي وقت مضى يبدو أن هذا مهم للغاية. دعونا نصلي:

"يا رب ، بينما نجتمع كمجتمع مدرسي ، نصلي من أجل أن تكون لدينا القوة والشجاعة لاتباع خطى أوسكار روميرو. نطلب الشجاعة لنكون أهل العدل والسلام والحب والاحترام في مدرستنا وبيوتنا وفي مجتمعنا. ندعو الله أن نطمح لأن نكون أكثر نشاطاً ووعياً في عالمنا. نسأل هذا من خلال المسيح ربنا ."

الكل : أمين .

مقابلات الآباء والمعلمين

نتطلع إلى التواصل معك يومي الاثنين والثلاثاء لمشاركة تقدم طفلك / أطفالك. خلال هذه المقابلة ، سيطلب منك أيضاً مشاركة تجربتك في التعلم المنزلي. بينما نعلم أن هذا كان وقتاً مرهقاً للغاية بالنسبة لبعض عائلاتنا ، فإننا نشيد بشدة بجهودك ونقدرها خلال هذا الوقت كان معظم أطفالنا سعداء للغاية بشأن أسلوب التدريس لوالديهم على الرغم من أنني سعيدة للإبلاغ عن سعادتهم جميعاً بالعودة إلى المدرسة. كما ذكرنا سابقاً ، لقد وظفنا معلمين إضافيين لعام 2021 لتنفيذ برامج التدخل للعديد من أطفالنا الذين لم يحرزوا التقدم المتوقع لهذا الوقت من العام. قبل نهاية العام ، سيقضي فريق القيادة وقتاً جيداً في تحليل نتائج الاختبارات التي أجريناها على مدار الفصل لتحديد الأطفال الذين يحتاجون إلى التدخل. بمجرد تحديد الأطفال الذين يحتاجون إلى التدخل ، سنقوم أيضاً بالتحقيق في التدخل الأكثر ملاءمة لمجموعات الاحتياجات المختلفة المحددة.

افتتاح مدرسة جديدة في ميريفيلدز 2022

كمدرسة متنامية ، لقد غمرتنا العائلات الراغبة في تسجيل أطفالهم في مدرستنا بالسعادة. كما تعلم ، فإن المدارس الكاثوليكية لها حدود أبرشية لتمكين جميع العائلات الكاثوليكية داخل الرعية من الوصول إلى مدرسة كاثوليكية. تعد منطقة Craigieburn / Mickleham حالياً المنطقة الأسرع نمواً في فيكتوريا ولهذا السبب هناك خمس مدارس كاثوليكية تم افتتاحها في أبرشية السيدة العذراء ، Craigieburn. سيتم افتتاح مدرسة Holy Cross الكاثوليكية في مقاطعة ميريفيلدز في عام 2022. تم تعيين مارك مياتيلو كمدير مؤسس لـ Holy Cross وسيبدأ في هذا المنصب في عام 2021. مارك هو حالياً مدير St Gabriel's Reservoir وسيعمل من أوسكار روميرو للعام الدراسي 2021 حيث سيقوم بإعداد Holy Cross لعام 2022.

Prep Transition

في يوم الجمعة 11 ديسمبر ، سيكون لدينا يوم Step Up Day الصف التمهيدي - 5. سيقضي جميع الأطفال الذين سيبدأون في مدرسة أوسكار روميرو في عام 2021 يومهم مع معلمهم ومجموعة الطلاب من الصف نفسه لعام 2021. نحن ندرك أنه سيتم إجراء بعض التغييرات على قيود COVID بعد نهاية هذا الأسبوع ، لذلك سنتكمن من الترحيب بأطفال جدد ينضمون إلينا في السنوات 1-6 العام المقبل

نعمل حالياً على تواريخ الانتقال لأطفالنا في عام 2021. نحن ندرك أن هذا سيكون ممكناً في مجموعات أكبر من عشر أشخاص ضمن القيود الحالية. سنشارك هذه المعلومات مع عائلات طلاب الصف التمهيدي لعام 2021 بمجرد تأكيد ذلك.

وقوف السيارات بعد المدرسة

لا يزال وقوف السيارات بعد المدرسة يمثل مشكلة رئيسية لعائلاتنا. ما زلت في انتظار قيام مجلس هيوم بإرسال مهندس مرور إلى موقعنا لتقديم توصيات لتحسين هذه المشكلة. بعد قلبي هذا ، **وقوف السيارات المزدوج غير قانوني**. تم إصدار مخالفات على مواقف بعض العائلات بسبب مواقف مزدوجة. يرجى العلم أن هناك ضباط وقوف السيارات يشاهدون ويلتقطون الصور في جميع الأوقات.

أدرك أيضًا أن هناك أطفالًا يعبرون ماراثون بوليفارد دون شخص بالغ للوصول إلى سيارتهم على الجانب الآخر من الطريق. إذا كنت أحد هذه العائلات ، فالرجاء الخروج من سيارتك لضمان عبور طفلك / أطفالك الطريق بأمان. بينما أود أن أقول إن جميع عائلاتنا تراعي القيادة الآمنة ، لكن للأسف لاحظت بعض السلوكيات المتهورة للغاية. بوابات المدرسة مفتوحة الآن في الساعة 3.30 مساءً ، والعائلات مدعون لاستخدام هذا المرفق كخيار أكثر أمانًا.



Baby News

لقد لاحظنا أن عددًا قليلاً من عائلاتنا لديهم إضافات جديدة إلى عائلاتهم خلال الفصلين 2 و 3. حتى لا يتم استبعاد أي عائلة ، أهنيئ جميع العائلات التي لديها طفل جديد. نيابة عن المجتمع المدرسي ، نرسل تهانينا وبركاتنا على هذا المولود الجديد.

Canteen 2021

لقد وظفنا مارلين خوشابا لتأسيس وإدارة مقصف **Canteen** مدرستنا للعام المقبل. تعمل **Marleen** حاليًا على قائمة طعام وتزويد المقصف بالموارد أيضًا بحيث يتم تشغيله في بداية عام 2021. في البداية سندير المقصف أيام الأربعاء والجمعة ولكن قد يزداد هذا خلال العام. سيتم إرسال مزيد من المعلومات حول المقصف معك قبل نهاية العام.

أخيرًا ، يرجى إبقاء عائلة هيوز في صلاتك لوفاة جدهم المحبوب (Sophie Yr 1 KM). كما نطلب منك الصلاة من أجل جميع العائلات التي فقدت أحد أفرادها خلال الأشهر القليلة الماضية. قد يساعدك حب وقوة من حولك في رحلتك خلال هذا الوقت الصعب.



سيتم بيع Zooper Doopers في الاستراحة الثانية كل يوم خلال الفصل الدراسي 4. 50 سنتا لكل منها.

أتمنى أن تحظى بأسبوع ممتع،

Fran

الفصل 4

<p>يبدأ الفصل 4 سيستمر جميع الأطفال في التعلم عن بعد هذا الأسبوع.</p>	<p>الاثنين 5 أكتوبر</p>
<p>عودة طلاب الصف التمهيدي- 6 الى المدرسة</p> 	<p>الاثنين 12 أكتوبر</p>
<p>AFL Grand Final عطلة رسمية</p>	<p>الجمعة 23 أكتوبر</p>
<p>يوم كتابة التقرير إغلاق المدرسة (لا يوجد دوام)</p>	<p>الاثنين 2 نوفمبر</p>
<p>Melbourne Cup عطلة رسمية</p>	<p>الثلاثاء 3 نوفمبر</p>
<p>الاحتفال بأسبوع كتاب الأطفال تزيين قناع يوم الملابس الغير رسمية</p>	<p>الجمعة 13 نوفمبر</p>
<p>مقابلات الآباء والمعلمين</p>	<p>الاثنين 23 الثلاثاء 24 شهر نوفمبر</p>
<p>Step Up Day Years 1-6</p>	<p>الجمعة 11 ديسمبر</p>
<p>آخر يوم للفصل 4 تنتهي المدرسة في الساعة 3.30 مساءً</p>	<p>الأربعاء 16 ديسمبر</p>